
South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

South Cove Manor Updates

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

I am pleased to share with you that our recent COVID outbreak continues to

improve. A summary of current positive cases is below:

STAFF MEMBERS

First Floor: 0

Second Floor: 0

Third Floor: 0

Support staff: 0

RESIDENTS

First Floor: 4

Second Floor: 0

Third Floor: 0

As you can see, all previously positive staff members have recovered and have

been able to return to work. In addition, there are now NO positive resident cases

on either the second floor or third floor. The four remaining positive cases on the

first floor are all doing very well. Two of the four will be considered recovered

tomorrow, and provided that no new positive cases are identified, we will be

COVID free by next Tuesday, the 14th.

Preview - COVID Update 2-7-23 https://email.everyaction.com/EmailMessage/PreviewMessage/3c3ca32...

1 of 4 2/9/2023, 10:48 AM



I thank you all for your patience and understanding during this recent outbreak. I

understand that these can be stressful times for all friends and family members of

our residents, and we take our responsibility to ensure their safety and the safety

of our staff members very seriously. 

As always, I will keep everyone informed with updates as this process unfolds. 

Please let Li Chen, Michael O’Brien, or I know if you have any questions, and I

thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,

William J. Graves

President & CEO

中華頤養院更新

親愛的中华颐养院的家人和朋友：

我很高興與您分享我們最近的 COVID 疫情持續改善。目前的陽性病例
總結如下：

工作人員
一樓：0

二樓：0

三樓：0

後勤人員：0

居民
一樓：4

二樓：0

三樓：0

如您所見，所有以前呈陽性的工作人員都已經康復並能夠重返工作崗
位。此外，現在二樓和三樓都沒有居民陽性病例。一樓剩下的四個陽性
病例，都情況良好。這四個人中的兩個明天將被視為康復，如果沒有發
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現新的陽性病例，我們將在下週二（即 14 號）之前清空 COVID病例。

我感謝大家在最近的疫情期間的耐心和理解。我明白，對於我們住戶的
所有朋友和家人來說，這可能是一個壓力很大的時期，我們有責任非常
認真地確保他們和我們工作人員的安全。

一如既往，隨著這一過程的展開，我會隨時向所有人通報最新情況。

如果您有任何問題，請聯繫陳力、Michael O’Brien或我。再次感謝您對
中華頤養院的信任。

真摯地，
威廉·J·格雷夫斯
總裁兼首席執行官

Please support

South Cove Manor

請支持
中華頤養院

Click here for Donation Form

to mail a check

South Cove Manor at Quincy Point
Rehabilitation Center

288 Washington Street, Quincy, MA 02169
(617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org
info@southcovemanor.org
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If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us,
please (Unsubscribing is not supported in previews).
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